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استان فارساستان فارس

کازرون

تعطیلی دو واحد صنفی متخلف 
در کازرون به دلیل رعایت نکردن 

موازین بهداشتی

»پیرویان«  شهید  بهداشت  مرکز  محیط  سلامت  کارشناسان 
کازرون دو واحد صنفی متخلف را به دلیل رعایت نکردن 

موازین بهداشتی و عرضه مواد غذایی تقلبی، تعطیل کردند.
شبکه  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
بهداشت و درمان شهرستان کازرون، کارشناس مسئول واحد 
سلامت محیط مرکز بهداشت ضمن اعلام این خبر گفت: به 
دنبال تشدید نظارت بازرسان سلامت محیط از مراکز تهیه و 
توزیع مواد غذایی و براساس اجرای آیین نامه ماده 13 قانون 
این  بهداشتی،  و  آرایشی  آشامیدنی،  مواد خوردنی،  مقررات 
مراجع قضایی  به  متخلفان  پرونده  تعطیل و  دو واحد صنفی 

ارجاع شد.
زمینه  در  شهروندان  به  تاکید  ضمن  احمدی  محمد  مهندس 
تهیه مواد غذایی بسته بندی شده و دارای مشخصات بهداشتی 
از آنها خواست موارد تخلفات بهداشتی را در تماس با سامانه 
تلفنی 190 رسیدگی به شکایات وزارت بهداشت، درمان و 

آموزش پزشکی اطلاع رسانی کنند.

ارسنجان 

مراسم تکریم و معارفه فرماندار جدید 
ارسنجان

در مراسمی که با حضور معاونت سیاسی امنیتی و اجتماعی 
استانداری فارس و نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی و 
امام جمعه ارسنجان و اعضای شورای تأمین و شورای اداری و 
اقشار مختلف مردم شهرستان ارسنجان در سالن اداره فرهنگ 
دکتر  خدمات  از  شد،  برگزار  ارسنجان  اسلامی  ارشاد  و 
کاووس رضایی فرماندار پیشین این شهرستان تجلیل شد و 
مهندس اسکندر معصومی بعنوان سرپرست جدید فرمانداری 

شهرستان ارسنجان معرفی گردید.
از  فارس  استانداری  معاونت  مراسم  این  در  یزدانی:  داور 
لزوم تمکین همه به قانون اساسی و تبعیت از دولت منتخب 
توضیحاتی داد و آن را تبلور و تجسم عینی دموکراسی خواند. 
سپس حجت الاسلام بهرامی امام جمعه شهرستان ارسنجان از 
عملکرد  و  تلاش  و  هماهنگی  و  فرهنگی  مسائل  در  تعامل 
خوب فرماندار پیشین شهرستان تقدیر به عمل آورد و سپس 
کاری  سوابق  و  فرمانداری  سرپرست  ویژگی های  بیان  با 
با  ابراز امیدواری کرد امور در حال جاری شهرستان  ایشان 
قوت بیشتر ادامه پیدا کند. سپس مهندس اسفندیار عبدالهی 
نماینده مردم شهرستان های مرودشت، ارسنجان و پاسارگاد 
و  عمرمسئولیتی  اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  در 
مدیریتی کوتاه است، گفت: مهم این است که در این فرصت 
اندک که امانت مسئولیت بر عهده ما است، نزد خدا و خلق 
خدا و بویژه خانواده معظم شهدا و ایثارگران رو سفید باشیم.

دکتر  خدمات  از  هدایایی  اهدای  با  مراسم  این  پایان  در 
کاووس رضایی فرماندار پیشین ارسنجان تقدیر به عمل آمد 
بعنوان سرپرست  انتصاب مهندس اسکندر معصومی  و حکم 
فرمانداری شهرستان ارسنجان قرائت و به ایشان اهدا گردید.

بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛

پنج هزار تن سیرسبز بیضا
در راه میادین میوه و سبزی

برداشت  آغاز  از  بیضا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
سیرسبز خبر داد و گفت: براساس پیش بینی ها بیش از پنج 
هزار و 760 تن سیرسبز در مزارع این شهرستان تولید و روانه 

میادین میوه و سبزی سراسر کشور می شود.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
کرد:  بیان  مویدی  بیضا، صدیقه  شهرستان  جهاد کشاورزی 
برداشت این محصول از سطح 180 هکتار از مزارع شهرستان 
بیضا از اوایل آذرماه آغاز شد و تا پایان اسفندماه ادامه دارد.
کاهش  و  خشکسالی  بحران  به  توجه  با  مویدی؛  گفته  به 
سطح آب های زیرزمینی، با توصیه کارشناسان مراکز جهاد 
با  تناوب  و  ارائه شده  الگوی کشت  براساس  و  کشاورزی، 
سایر محصولات آبی، در سال جاری سطح کشت سیرسبز 42 

هکتار کاهش یافت.
این مقام مسئول اظهار کرد: سیرسبز تولید شده در بیضا رقم 

غذا  تهیه  بر  علاوه  و  است  مطلوب  عطر  و  طعم  با  محلی، 
به عنوان چاشنی و طعم دهنده استفاده می شود.

در  اینکه  به  اشاره  با  بیضا  شهرستان  جهاد کشاورزی  مدیر 
فصل برداشت این گیاه داروئی برای 660 نفر از روستاییان 
منطقه اشتغال فصلی ایجاد می شود، تصریح کرد: در صورت 
توسعه صنایع بسته بندی در این شهرستان، امکان صادرات و 
ارزآوری این محصول زمستانه پرطرفدار و بازار پسند فراهم 

می شود.

استان بوشهراستان بوشهر

مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های 

صنعتی ایران:

راه اندازی شهرک تخصصی انرژی 
خورشیدی در استان بوشهر

صنعتی  شهرک های  و  کوچک  صنایع  سازمان  مدیرعامل 
ایران گفت: براساس برنامه ریزی برای رفع ناترازی برق در 
هر استان یک شهرک تخصصی انرژی خورشیدی راه اندازی 

می شود.
به گزارش تسنیم، رضا انصاری در گفت وگو با خبرنگاران 
افزود: تاکنون 870 شهرک و ناحیه صنعتی در  در بوشهر  
استان ها راه اندازی و در این شهرک های صنعتی یک میلیون 
به  مشغول  شده  صادر  مجوزهای  براساس  نفر  هزار   100 و 

کار شده اند.
فعال  صنعتی  شهرک   18 بوشهر  استان  در  کرد:  اضافه  وی 
براساس  شهرک ها  این  زیرساخت های  توسعه  که  است 

ظرفیت ها ارتقا می یابد.
صنعتی  شهرک های  و  کوچک  صنایع  سازمان  مدیرعامل 
ایران با اشاره به اشتغال 7 هزار نفر در شهرک های صنعتی 
استان بوشهر خاطرنشان کرد: برای توسعه و افزایش صنایع 
در شمال استان بوشهر تسهیل گری لازم در نظر گرفته است.
خلاقیت  و  نو  فناوری  به  ویژه  توجه  صمت  وزیر  معاون 
شرکت های دانش بنیان در شهرک های صنعتی را مورد تأکید 
صنایع  سازمان  در  برنامه ریزی  براساس  گفت:  و  داد  قرار 
ناترازی  رفع  برای  ایران  صنعتی  شهرک های  و  کوچک 
انرژی خورشیدی  استان یک شهرک تخصصی  برق در هر 

راه اندازی می شود.
انرژی خورشیدی در شهرک های صنعتی  از تولید برق  وی 
ناترازی  و  چالش ها  رفع  راستای  در  کرد:  بیان  و  داد  خبر 
شده  صادر  مجوزهای  از  برق  مصرف  و  تولید  در  موجود 
تاکنون به ظرفیت 30 مگاوات برق در شهرک های صنعتی 
وارد  و  رسیده  بهره برداری  به  خورشیدی  انرژی  تخصصی 

شبکه برق رسانی شده است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر 

خبر داد؛

۱۵ هزار میلیارد ریال پروژه شاخص 
آبرسانی در دشتستان

در  بوشهر گفت:  استان  فاضلاب  و  مدیرعامل شرکت آب 
حال حاضر، 18 پروژه مهم آبرسانی با اعتباری بیش از 1۵ 

هزار میلیارد ریال در دشتستان در دست اجراست.
پروژه ها  این  افزود:  ایسنا  با  در گفت وگو  عالی  ابوالحسن 
شامل احداث مخزن ۵000 مترمکعبی و خطوط انتقال آن در 
انتقال و مخزن  اجرای خط  پیشرفت 6۵ درصد،  با  برازجان 

1000 مترمکعبی در شهر کلمه با پیشرفت 1۵ درصد است.
رئیس علی  سد  از  آبرسانی  بزرگ  طرح  کرد:  اظهار  وی 
دلواری نیزدر دست مطالعه است که به زودی عملیات اجرایی 
بیانگر  اقدامات  این  کرد:  عنوان  شد.عالی  خواهد  آغاز  آن 
آب  پایدار  تأمین  برای  آبفا  شرکت  عوامل  مستمر  تلاش 

شرب و ارتقای زیرساخت های آبرسانی در دشتستان است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر اعلام کرد: 
عملیات حفر و کف شکنی چاه ها در شهرستان دشتستان برای 

افزایش پایدار آب صورت گرفته است.
چنیر،  زرد،  تنگ  روستاهای  در  چاه هایی  داد:  ادامه  عالی 
پرگانک، خون و شهرهای وحدتیه و کلمه با ظرفیت تولید 
ثانیه حفر شده و همچنین کف شکنی در  بر  لیتر  تا 16   11
روستاهای چنیر، درنگ و میلک باعث افزایش تولید 6 تا 7 

لیتر بر ثانیه در مرکز حلقه چاه شده است.
با  سعدآباد  آب شیرین کن  بازسازی  عملیات  گفت:  عالی 
انتقال،  تعویض ممبران ها، نصب الکتروپمپ ها و ایجاد خط 

دوباره صورت گرفت.
مترمکعبی  هزار   20 مخزن  برای  نیز  کلرزنی  سامانه های 
برازجان و خط انتقال سد رئیس علی دلواری به روستای میلک 
راه اندازی شده است که این اقدامات تأمین آب با کیفیت و 
مطمئن برای برازجان و روستاهای اطراف را تضمین می کند.

سیستم  احداث  افزود:  بوشهر  استان  آبفا  شرکت  مدیرعامل 
دالکی و  دلواری - رودخانه  پیش تصفیه در سد رئیس علی 
راه اندازی سامانه های کلرزنی در مجتمع شلدان و روستاهای 
خیرک، بیدو، بنه محمد عبدالله و قراولخانه در حال اجراست 
که این طرح ها بدون تردید دسترسی به آب شرب سالم را 

بهبود خواهند داد.
وی بیان کرد: چندین پروژه مهم نوسازی و اصلاح شبکه های 
توزیع آب در دشتستان با موفقیت به پایان رسیده است که 
هزینه  با  دالکی  در  شبکه  نوسازی  پروژه ها  این  جمله  از 
113 میلیارد ریال و بهسازی شبکه توزیع آب در محله های 
حسین آباد، علی آباد و گرمسیری برازجان با اعتبار 17 میلیارد 

ریال اشاره کرد.
عالی ادامه داد: بازسازی شبکه های توزیع آب شهر آبپخش 
شاه  روستاهای  انتقال  خطوط  اصلاح  و  فاریاب  روستای  و 
فیروز و ایلشهر نیز انجام شده است که مجموع هزینه های این 

پروژه ها 2139 میلیارد ریال بوده است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

قشم

اسناد تاریخی استعمار بریتانیا در جزیره 
قشم به نمایش گذاشته می شود

اسناد تاریخی »استعمار بریتانیا در جزیره قشم« برای نخستین 
موزه  محل  در   1404 فروردین   1۵ تا  آذرماه   20 از  بار 

ژئوپارک جهانی قشم به نمایش گذاشته می شود.
به گزارش خبرنگار ایرنا، این نمایشگاه مجموعه ای منتخب 
ایرانی  جزیره  بزرگ ترین  تاریخی  اسناد  از  برگ   37 از 
خلیج فارس از میان 300 سند با موضوعات اجتماعی، سیاسی، 
سازمان  توسط  که  است  جزیره  این  فرهنگی  و  اقتصادی 
اسناد و کتابخانه ملی در بازه زمانی سال های 1288 تا 13۵3 
نگهداری  ایران  ملی  آرشیو  ساختمان  در  و  شده  گردآوری 

می شوند.
عضو هیئت علمی سازمان اسناد و کتابخانه ملی اظهار کرد: 
اسناد به نمایش درآمده در این نمایشگاه که برای نخستین بار 
درهای خود را بر روی علاقه مندان به تاریخ باز خواهد کرد 
مقاومت مردم جزیره قشم در مقابل استعمارگران بریتانیا از 

دوران قاجار تا حکومت پهلوی را روایت می کنند.
ربابه معتقدی ادامه داد: هدف از برگزاری این نمایشگاه آشنا 
کردن مردم قشم با تاریخ فرهنگی و اجتماعی جزیره ای است 
و  خلیج فارس  نگین  ساحل نشینان  و  دارد  تعلق  آنان  به  که 
عموم علاقه مندان به تاریخ معاصر می تواند در بازدید از این 
نمایشگاه پرده هایی از تاریخ که کمتر در کتاب ها و منابع 
دیده می شود و هر کدام می توانند موضوع پژوهشی مفصل 

باشد را از نزدیک مشاهده کنند.
نویسی  تاریخ  کنار  در  اخیر  سال های  در  داد:  توضیح  وی 
و  است  اجتماعی جلب شده  نویسی  تاریخ  به  نگاه ها  سنتی، 
ساخته  و  انحصار  در  تاریخ  که  هستیم  باور  این  بر  امروز 
پرداخته نخبگان و سیاست ورزان نبوده و بخش بزرگی از هر 
رخداد تاریخی بر پشت مردم عادی حمل شده است؛ اما بنا به 
دلایل مختلف از جمله بی سوادی، فقر، عدم اعتماد به نفس، 
کافی  امکانات  نبود  و  نگاری  تاریخ  سواد  و  تجربه  نداشتن 
برای ثبت اوضاع و احوال و نظایر آن به فکر مشارکت در 
نگارش تاریخ نیفتاده اند و از سویی دیگر نویسندگان تاریخ، 
تاریخ  به  نیز کمتر دغدغه پرداختن  قلم  اهل  روشنفکران و 

زندگی روزمره و سبک زندگی آنان را داشته اند.
عضو هیئت علمی سازمان اسناد و کتابخانه ملی با اشاره به 
اینکه این اسناد به حاشیه رانده ها و فراموش شدگان کتاب های 
تاریخ هستند، اضافه کرد: پژوهشگر برای اینکه تاریخ مردم 
عادی و به حاشیه رانده شده را بنویسد باید با منابع و مواد 
دست اول همچون منابع سرشماری، سالنامه ها، دفاتر بایگانی، 
بوده و چگونگی  اسناد و مدارک آرشیوی آشنا  رساله ها و 

استفاده از آنها را نیز آموخته باشد.
وی گفت: بنابراین پژوهشگر تاریخ فرهنگی و اجتماعی باید 
برای  معمول  مکتوب  منابع  و  کتاب ها  دیگری جز  ابزار  از 
نگارش تاریخ فرودستان بهره بگیرد تا به نتایج جدیدی دست 
یابد که برای پژوهش و نگاشتن تاریخ در این سطح؛ مواد 
و مدارکی بیش از منابع تاریخ نگاری سنتی مورد نیاز است.

ابوموسی

پروازهای هفتگی »هما« به  جزیره 
بوموسی ۴ برابر شد

تعداد پروازهای هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران )هما( به 
جزیره بوموسی از 17 آذر ماه سال جاری از یک پرواز به 

چهار پرواز در هفته افزایش یافت.
به گزارش ایلنا از روابط عمومی هما، در راستای پاسخگویی 
این  در  مسافران  جابه جایی  تسهیل  هوایی،  سفر  تقاضای  به 

روزهای  پرواز  ساکنان،  به  بهتر  رسانی  خدمات  و  جزیره 
نیز به تعداد پروازهای هما از  یکشنبه، دوشنبه و چهارشنبه 

فرودگاه بندرعباس به فرودگاه بوموسی افزوده شد.
بندرعباس  فرودگاه  از   3397 پرواز  شماره  با  پروازها  این 
انجام می شوند و بازگشت آنها با شماره پرواز 3396 فرودگاه 

بوموسی را به مقصد فرودگاه بندرعباس ترک می کند.
ایران فقط در روزهای  پیش تر هواپیمایی جمهوری اسلامی 
سه شنبه هر هفته از فرودگاه بندرعباس به جزیره بوموسی 

پرواز داشت.
جزایر  توسعه  امور  هماهنگی  دفتر  مدیرکل  گذشته  روز 
استانداری هرمزگان از اختصاص ردیف بودجه ای خاص به 
بوموسی و افزایش تعداد پروازهای این جزیره به هفت پرواز 

خبر داد.
عبدالرسول دریایی افزود: از روز شنبه 17 آذرماه با استقرار 
در  ایر  ایران  هواپیمایی  شرکت  توسط  جدید  هواپیمای 
بندرعباس تعداد پروازهای مسیر بندرعباس به مقصد جزیره 
بوموسی به هفت پرواز در هفته افزایش خواهد یافت و امکان 
تردد به این جزیره تمام ایرانی در طول روزهای هفته برقرار 

خواهد شد.

استان خوزستاناستان خوزستان

استاندار خوزستان: 

توسعه خوزستان نیازمند کار دقیق، 
علمی و فراگیر است

برنامه ریزی  شورای  نشست  در  موالی زاده  محمدرضا  سید 
اجرایی  دستگاه های  مدیران  حضور  با  که  استان  توسعه  و 
کرد:  اظهار  شد،  برگزار  استانداری  جلسات  سالن  محل  در 
و  کارشناسانه  علمی،  جدی،  کار  باید  استان  توسعه  برای 

جامع الاطراف طراحی شود.
وی افزود: در ابتدا باید نظام مسائل استان را مرور کنیم، زیرا 
به هر میزان که مسائل و مشکلات استان واکاوی شود، به 

همان اندازه می توانیم برای حل و رفع آن ها اقدام کنیم.
مقطعی  پروژه ای  توسعه،  این که  بیان  با  خوزستان  استاندار 
نیست، گفت: برای تحقق توسعه متوازن باید همه بخش های 
استان مانند دانشگاه ها، نخبگان علمی، دلسوزان و همه کسانی 
که خواهان توسعه خوزستان هستند را درگیر مسائل توسعه ای 

کرده و از نظرات آن ها بهره مند شویم.
تبدیل  گفتمان  به  باید  توسعه  اینکه  بر  تاکید  با  موالی زاده 
شود، بیان کرد: هر چه بحث توسعه محدودتر و کمتر به آن 

پرداخته شود، قطعاً مسائل حاشیه ای پررنگ تر خواهند شد.
اینکه  بر  مبنی  رهبری  معظم  مقام  فرمایش  به  اشاره  با  وی 
توسعه باید به پیشرفت و تعالی منجر شود، عنوان کرد: بخشی 
به  و  نرم افزاری  آن  دیگر  بخش  و  سخت افزاری  توسعه  از 

مسائل اجتماعی مرتبط است.
به گزارش ایسنا به نقل از استانداری خوزستان،  موالی زاده با 
تاکید بر نگاه دقیق به توسعه، افزود: انتظار می رود به سمتی 
فرهنگ  و  تشکیل  استان  توسعه  صندوق  که  کنیم  حرکت 

توسعه نهادینه شود.
وی خطاب به معاونین ستادی خود گفت: مسائل توسعه ای به 
صورت کارشناسی در حوزه های اجتماعی، سیاسی، اقتصادی، 

امنیتی و غیره دنبال شود.
نزدیک  آینده ای  در  توسعه  همایش  برگزاری  از  موالی زاده 
در  فرح بخش  نسیمی  باید همچون  توسعه  افزود:  و  داد  خبر 

استان بوزد و استان را به سوی پیشرفت حرکت دهد.
اول  معاون  با  خود  آینده  روزهای  دیدار  به  اشاره  با  وی 
رئیس جمهور، بیان کرد: با توجه به نظام مسائلی که بررسی 
شده است، باید راه حل های کاربردی ارائه کرده و درخواست 

اعتبارات مورد نیاز را ارائه کنیم.
موالی زاده با تقدیر از اهتمام دولت شهید رئیسی در رسیدگی 
به مسائل خوزستان عنوان کرد: شهید رئیسی با هشت بار سفر 
به خوزستان نشان داد که دغدغه حل مشکلات استان را دارد 

و تلاش های ارزشمندی را انجام داده است.

اندیمشک

رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان اندیمشک:

۲۲۰ واحد نهضت ملی مسکن اندیمشک 
بزودی تحویل داده می شود

رئیس اداره راه و شهرسازی اندیمشک از صدور 170 فقره 
خبر  اندیمشک  در  مسکن  ملی  نهضت  واحدهای طرح  سند 

داد.
آخرین  درخصوص  ویستا  با  گفت وگو  در  فرهادزاده  امین 
اظهار  شهرستان  این  در  مسکن  ملی  نهضت  طرح  وضعیت 
کرد: در شهرستان اندیمشک درمجموع بیش از 11 هزار و 
تأیید  نفر  تعداد 3140  این  از  ثبت نام کرده اند که  نفر   78۵

نهایی شده و برای 86۵ نفر پروژه اختصاص یافته است.

وی افزود: در این شهرستان طرح نهضت ملی مسکن در دو 
فاز اجرا می شود. فاز یک این پروژه دارای پیشرفت فیزیکی 
97 درصدی و فاز دو دارای پیشرفت فیزیکی 47 درصدی 

است.
در  کرد:  اظهار  اندیمشک  شهرسازی  و  راه  اداره  رئیس 
دادستان  شهرستان،  فرماندار  اصل  زمانی  حضور  با  مراسمی 
اندیمشک، مدیر املاک و اسناد، 170 فقره سند طرح نهضت 
ملی مسکن توسط اداره ثبت اسناد و املاک صادر و به اداره 

راه و شهرسازی اهدا شد.
وی عنوان کرد: با تلاش مسئولان مربوطه در کمترین زمان 
ممکن این اسناد صادر شده اند و در مراحل بعدی توسط اداره 
واگذار  این طرح  متقاضیان  به  تفکیک  به  شهرسازی  و  راه 

خواهند شد.
فرهادزاده گفت: این اقدام در واقع کار ماندگاری برای مردم 
قالب 220  این طرح در  اول  فاز  بزودی  است و  اندیمشک 

واحد به متقاضیان واگذار می شود.
عملیات  داد:  ادامه  اندیمشک  شهرسازی  و  راه  اداره  رئیس 
محوطه سازی طرح نهضت ملی مسکن به زودی پایان می یابد 
و زیرساخت ها از جمله آسفالت و نصب انشعابات آب و گاز 

مراحل نهایی را طی می کنند.
جوانی  طرح  زمینه  در  انجام شده  اقدامات  درخصوص  وی 
نفر   1467 تاکنون  کرد:  بیان  شهرستان  این  در  جمعیت 
نهایی  تائید  نفر  از پالایش، 1188  ثبت نام کرده اند که پس 
به  واگذاری  جهت  مناسب  زمین  تأمین  حال  در  و  شده اند 

متقاضیان هستیم.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد: 

اجازه ندهیم خاطره تلخ سیل دروازه قرآن 
شیراز در یاسوج تکرار شود

آبشار  مسیر  ساماندهی  بر  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
ندهیم  اجازه  گفت:  و  کرد  تاکید  بشار  رودخانه  تا  یاسوج 
خاطره تلخ سیل ویرانگر دروازه قرآن شیراز در سال 1398 
استانداری و  تکرار شود و حوزه عمرانی  یاسوج  دوباره در 
مدیریت شهری یاسوج از هم اینک به فکر این موضوع باشد.
به گزارش استانداری کهگیلویه و بویراحمد، یدالله رحمانی 
اظهار  یاسوج،  اعضای شورای شهر  و  با شهردار  نشست  در 
کرد: در بازدیدهای میدانی و جلساتی که با شهروندان یاسوج 
برگزار شده، یکی از موضوعات اصلی که دغدغه آنها بوده 

مسائل مربوط به شهر و خدمات شهرداری است.
نامناسب در  مبلمان شهری  و  ترافیک  افزود: مشکلات  وی 
بنابراین  است  مردم  گلایه  جمله  از  ایران  طبیعت  پایتخت 
همواره دغدغه ما ارائه راهکار برای رفع این مشکلات است.

در  مشکلات  کرد:  تصریح  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
نباید  فراوان  این مشکلات  اما  استان زیاد است  سطح مرکز 
اتخاذ و  نتوانیم برای رفع آنها تدبیری  این شود که  از  مانع 

چاره اندیشی کنیم.
رحمانی با بیان اینکه شورای ششم شهر یاسوج آخرین سال 
خود را سپری می کند، ادامه داد: در سال پایانی شورای شهر 
عملکرد  تا  گیرد  شتاب  شهروندان  به  خدمات  است،  انتظار 

مطلوبی از شورا و شهردار ثبت شود.
وی بر هماهنگی میان شهردار و اعضای شورای شهر تاکید 
کرد و افزود: قبل از اینکه مسائل شهر در جلسه مطرح شود 
رسیده  توافق  به  موضوعات  روی  بر  اعضا  دارد  ضرورت 

باشند.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به برگزاری هر سه 
ماه یکبار جلسات با اعضای شورای شهر، افزود: اولین دستور 
کار جلسه هم پیگیری مصوبات جلسه گذشته باشد و تا فصل 
مدیرکل  توسط  هفتگی  صورت  به  بعدی  جلسه  برگزاری 
شهری و شوراهای استانداری گزارشی از اقدامات ارائه شود.

رحمانی اضافه کرد: شهرداری مشکلاتی را که با اداره کل 
راه و شهرسازی، آب و فاضلاب و دستگاه های خدمات رسان 

دارد همراه با مستندات در جلسه ای پیگیری کند.
وی مهمترین موضوع شهرداری یاسوج را فعال کردن فرآیند 
بیان کرد و گفت: کمیته درآمدزایی شهرداری  درآمدزایی 
شهرداری  درآمدزایی  و  درآمد  تولید  فرآیند  و  شود  فعال 

تعیین و از همین امسال بودجه آینده مشخص شود.
مسائل  حل  دنبال  به  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
شهرداری ها هستیم و تا جایی که بتوانیم به شهرداری کمک 
خواهیم کرد حتی مسائل شهرداری مرکز استان را در حوزه 

عمرانی وزارت کشور مطرح و مورد پیگیری قرار دادیم.
بررسی  برای  کارگروهی  تشکیل  پیشنهاد  از  رحمانی 
استقبال کرد  یکبار  ماهی  به صورت  یاسوج  مشکلات شهر 
و ادامه داد: از حوزه عمرانی و اقتصادی استان خواستیم 120 

مسئله مهم را شناسایی و پیگیری کنند.
وی اضافه کرد: از شهردار و اعضای شورا و شهردار می خواهیم 
30 مورد از مسائل اصلی شهر را احصا و اولویت بندی کنند تا 
در سطح استانی و ملی آنها را دنبال کرده و به نتیجه برسانیم.

معاون  دلاور  احمد  لار،  شهردار  فرودی  اصغر  حضور  با  مراسمی  در 
منیری  ابراهیم  حاج  لارستان،  ویژه  فرمانداری  عمرانی  امور  هماهنگی 
نماینده  و  )منیری(  طوبی  ورزشی  فرهنگی  علمی  مجتمع  مدیر 
عضو  منشی  حمید  منیری،  ناصر  حاج  زنده یاد  لارستان  نیک اندیش 
شورای اسلامی شهر لار و قشرهای مردمی، مجموعه تفریحی طوبی به 

بهره برداری رسید.
علمی  مجتمع  فضای  در  تفریحی  مجموعه  این  علوی:  کامران  سید 
فرهنگی ورزشی طوبی  با مساحتی حدود 10 هزار مترمربع و با اعتباری 

بالغ بر 1۵ میلیارد ریال از محل اعتبارات خیر ساخته شده است.
 مجموعه تفریحی طوبی با فضاهای تفریحی ورزشی جذاب ویژه اوقات 
موتورسواری،  سوارکاری،  زمین های  شامل  که  خانواده هاست  فراغت 

دوچرخه سواری و اسکیت است.
 شهردار لار در این مراسم، لحظاتی از وقت خود را به ورزش سوارکاری 

اختصاص داد.
اسلام مورد توجه  از جمله ورزش هایی است که در دین   سوارکاری 

قرار گرفته است.

مجموعه تفریحی خیر ساز طوبی )منیری( با اعتباری بالغ بر ۱۵ میلیارد ریال به بهره برداری رسید


